
Interfin Naložbe terja od Intereurope minimalne dividende

Danes se na koprskem okrožnem sodišču začenja obravnava v tožbi, s
katero Interfin Naložbe od Intereurope zahteva izplačilo minimalnih
dividend za leto 2008.

KOPER ► Delničarji Intereurope so na
skupščini leta 2009 podprli predlog uprave
in nadzornikov o zadržanju skoraj 58 mi-
lijonovbilančnega dobička. S tem je padel
v vodo predlog družbe Interfin Naložbe, ki
je terjala izplačilo minimalnih dividend,
kot to določa zakon o gospodarskih
družbah.

Najprej več glasnih,
na koncu sami

V Interfinu se niso vdali, napovedali so
izpodbojno tožbo. "Na skupščini se nam je
pri napovedi izpodbojne tožbe glasno pri-
družilo- še nekaj družbenikov, a na koncu
smo tožbo vložili sami. Bitko moramo
očitno izbojevati sami," pravi Leon

Koncem Intereuropa je v prvem tri-
mesečju letošnjega leta ustvaril 56,7
milijona evrov prihodkov od prodaje,
kar je 28 odstotkov več kot v enakem
obdobju lani. Čistega dobička je bilo
za 700.000 evrov.

Klemše, predsednik uprave družbe In-
terfin Naložbe. Poudarja, da so predlog o
zadržanju bilančnega dobička pripravili
veliki delničarji in ga na skupščini z lah-
koto tudi sprejeli. "Nas pa nihče ni nič
vprašal, kaj mislimo o tem. Sploh pa ni bilo
nobenega zadržka za izplačilo vsaj mi-
nimalnih dividend. Logika sicer ni povsem
ista - toda če lahko banka dobi obresti za
posojila, potem lahko tudi delničarji zah-
tevamo vsaj minimalne dividende," pravi
Klemše.

Gortan: bilo je nujno
V Intereuropi ponavljajo, da so oko-

liščine, v katerih je leta 2009 poslovala

Intereuropa, narekovale zadržanje do-
bička. Pravijo, da so upravičenost odločit-
ve uprave, nadzornikov in večine del-
ničarjev potrdili rezultati za leto 2009.
Izguba je bila tedaj tako velika, da je bilo za
pokritje potrebno uporabiti zadržane do-
bičke vseh preteklih let (tudi iz leta 2008),

del izgube pa je Intereuropamorala pokriti
še s kapitalskimi rezervami. "Upamo, da bo
Interfin Naložbe kot primorska družba - še
preden bodo nastali dodatni stroški sodnih
izvedencev, odvetnikov, sodnih postopkov -
uvidel, da je bilo z vidika dobrega go-
spodarstvenika nujno zadržati celotni do-
biček iz leta 2008," pravi predsednik upra-
ve Ernest Gortan.
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O sporu med družbo Interfin Naložbe in
Intereurope glede izplačila dividend bo
očitno odločalo sodišče


